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NOTULEN van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Veldhoven, 
gehouden op 24 mei 2016 in het gemeentehuis te Veldhoven.

Aanwezig:

mevr. H.A.F.A. van den Berg (CDA) 
P.A.C.M. Bijnen (GBV) 
drs. A.H.D.M. Bolsius (CDA)
H.A.M. van Doren (GBV)
J.A.H.M. Engelen (VSA) 
mevr. W.M. van der Grinten (VSA) 
mevr. I.J. Hartlief (D66)
J.J.A. Hofman (VSA)
W.M.C.J. Hornman (d66)
G. L.C. Jonkers (GBV) 
mevr. M.H.M. Klaassen (Fractie Klaassen)
H. B.P. Kootkar (Samenwerkend 
Veldhoven)

W.P. Groenendijk
mr. G.M.W.M. Wasser
mevr. M.M.J. van den Berkmortel

A.H.J. de Kort (VVD)
A. G.C.M. van den Oever (VVD)
mevr. drs. A.P. van Pelt-Kamphuis (D66) 
W.G.M. Peters (VSA) 
mevr. M.J.H. Prinsen (VVD)
M.J.J.M. Prinsen (VVD) 
drs. J.G.W. Rooijakkers (PvdA) 
mevr. J.H.T. Roosen-Goudsmit (GBV) 
drs. A.P. Saris (VVD)
B. Wijnands (VSA)
P. Wisgerhof (CDA)

waarnemend voorzitter
griffier
notulist

Aanwezig: P.J.M. van de Looij (GBV), P.J.M. Wijman (D66) en mevr. H.C.H.M. van 
Dongen-Lamers (GBV), wethouders

Afwezig:
mevr. drs. C.M.P. Gielis (VSA), W.P. Groenendijk (GBV), ir. F.P.H. de Lepper (GBV), 
P. Wisgerhof (CDA) en N.H.J. Ramaekers-Rutjens (VSA), wethouder

BESLUITVORMEND

1. OPENING

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen van harte 
welkom.

2. VASTSTELLEN DEFINITIEVE AGENDA 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. TREKKING STEMMINGSNUMMER

Stemmingsnummer 13 wordt getrokken. Dit betekent dat de heer Peters bij 
eventuele stemmingen als eerste zijn stem zal uitbrengen.
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4. INFORMATIERONDE

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

5. ARTIKEL 42-VRAGEN

Art. 42-brief van fractie Samenwerkend Veldhoven inzake hoofdwegen Zonderwijk
versus hoofdwegen 't Look
Deze vragen zijn afdoende beantwoord.

6. SPREEKRECHT BURGERS 

Er zijn geen insprekers.

7. KWARTAALRAPPORTAGE I-2016 16.044

Hoewel de heer Wijnands nog geen antwoord heeft ontvangen op de technische 
vragen, kan hij toch instemmen met het voorstel.

De heer Jonkers gaat er vanuit dat de meerjarige doorwerking van de 
kerntakendiscussie en de bezuinigingen op de culturele instellingen bekend zullen 
zijn bij de presentatie van de tweede kwartaalrapportage en de voorjaarsnota. Uit 
de voorgestelde overhevelingen concludeert hij dat 50Zo van de voorgenomen taken 
niet is uitgevoerd, wat hij erg veel vindt. Hij is benieuwd wat de gepresenteerde 
saldi en mutaties in de reserves voor gevolgen hebben voor de hoogte ervan. Tot 
slot vraagt hij de wethouder om volgende keer een beeld te geven van het verloop 
van de reserves, met name de algemene reserve, als gevolg van de vastgestelde 
mutaties.

De heer Saris wijst erop dat eerder is afgesproken om gemeentelijke bezittingen te 
verkopen. Hij vraagt daarom een toelichting op het besluit om een woning die 
eigendom is van de gemeente, toch niet te verkopen. Voorts merkt hij op dat hij, in 
tegenstelling tot andere gemeenten, geen financiële gegevens ziet over de 
transities.

De heer Slegers wijst erop dat afgesproken is om zo min mogelijk over te hevelen 
en hij hoopt dan ook dat deze voorgestelde, forse overhevelingsbedragen 
incidenteel zijn. Hij maakt zich wel wat zorgen over de financiën ten behoeve van 
de ontwikkeling van de gronden en hoopt dat dit bedrag zo klein mogelijk negatief 
zal zijn. De raad zou in mei een informatienota ontvangen over het uitstel van de 
verplaatsing van de muziekschool en hij is benieuwd naar de financiële gevolgen 
hiervan.

De heer Rooijakkers betreurt het dat de kerntakendiscussie, die ruim vier maanden 
in beslag heeft genomen, niet heeft geleid tot de ingeboekte bezuiniging, waardoor 
een substantiële bijstelling wordt voorgesteld. Zijn vragen over de muziekschool en 
een overzicht van de reserves zijn al gesteld.

Ook de heer Kootkar mist de stand van de reserves. Een belangrijk deel van de 
voorgestelde mutaties is het resultaat van de kerntakendiscussie. Hij dringt er dan
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ook nadrukkelijk op aan dat voor de onderzoeken die nog moeten plaatsvinden, het 
tijdpad wordt aangehouden. Hij constateert dat technische vragen en antwoorden 
niet altijd met elkaar worden gedeeld en hij zal dit binnenkort in het presidium aan 
de orde stellen.

Mevrouw Klaassen merkt op dat de lasten in het sociale domein bijna het dubbele 
van de baten zijn en vraagt of dit nog kan worden bijgesteld.
Portefeuillehouder Wijman licht toe dat plannen procedureel of qua capaciteit 
vertraging kunnen opleveren, maar dat verandert niets in de totale positie. Het 
streven blijft om doorschuivingen tot een minimum te beperken, maar dit is nooit 
volledig beheersbaar. Voorzieningen en reserves gaan over een langere periode en 
daarom is met de P&C-werkgroep afgesproken dat de raad deze overzichten 
ontvangt bij documenten die over meerdere jaren gaan. Hij ziet de 
kwartaalrapportage als een exploitatieoverzicht met meldingen van afwijkingen die 
zich voordoen in een begrotingsjaar. Het doel blijft om gemeentelijke bezittingen 
die niet passen in staand beleid, te verkopen. Het feit dat een voorgenomen 
verkoop niet doorgaat doet daar niets aan af. De raad is uitgenodigd voor een 
informatiebijeenkomst op dinsdag 31 mei, waar nader zal worden ingegaan op de 
plannen ten aanzien van de culturele instellingen. De grondruil betreft een specifiek 
geval ten aanzien van voor de aanleg van de Zilverbaan benodigde gronden en 
staat los van agendapunt 15.

Portefeuillehouder Van Dongen zegt dat ten aanzien van het sociale domein 
voorlopige cijfers zijn gepresenteerd in de kwartaalrapportage van vorig jaar en bij 
de jaarrekening de definitieve. Voor huishoudelijke hulp komt de gemeente 
Veldhoven uit met het rijksbudget, maar houdt daar geen geld aan over.

De heer Saris vraagt of de gemeente Veldhoven op dit gebied minder scherp 
bezuinigt.

Portefeuillehouder Van Dongen antwoordt dat de gemeente Veldhoven de 
huishoudelijke hulp als voorziening niet heeft afgeschaft en ook niet het uurtarief 
van professionele krachten naar beneden heeft bijgesteld. Daarmee is zij binnen de 
kaders van de raad gebleven. Naar aanleiding van de (technische) vraag van 
Fractie Klaassen licht zij toe dat in programma 7 de directe zaken worden geboekt 
exclusief de zaken die verdeeld worden via de algemene uitkering (programma 15).

Portefeuillehouder Van de Looij heeft in de vierde kwartaalrapportage 
gerapporteerd dat het college met slechts een lichte overschrijding op het budget 
jeugd, redelijk binnen de marges is gebleven. De definitieve cijfers zullen met de 
jaarrekening worden gepresenteerd, maar hij verwacht dat deze niet fors zullen 
afwijken. Nu het overgangsjaar voorbij is zijn op er andere contracten afgesloten en 
behoudt hij de verwachting om ook dit jaar redelijk binnen het budget te blijven.

Tweede termijn

De heer Jonkers heeft geen antwoord gehad op zijn vraag over de forse 
overhevelingen.
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De heer Rooiiakkers wijst erop dat de bestemmingsreserves en voorzieningen tot 
en met 2019 wel zijn toegevoegd en vraagt waarom dat niet ook is gedaan met de 
algemene reserve voor benoemde en onbenoemde risico's.

Portefeuillehouder Wijman heeft geantwoord dat een fors bedrag wordt 
doorgeschoven omdat het college in de praktijk afhankelijk is van de werken en de 
beschikbare capaciteit. De meerjarige doorkijk is indicatief; in de voorjaarsnota en 
begroting zal worden aangegeven hoe de aanpassingen naar aanleiding van de 
kerntakendiscussie structureel meerjarig zullen worden opgevangen. De bijstelling 
reserves en voorzieningen zijn mutaties die moeten worden aangepast naar de 
jaarschijf 2016. Dit gebeurt eenmalig bij de eerste kwartaalrapportage.

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.

De voorzitter sluit de vergadering om 21.35 uur.
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Voor kennisgeving aangenomen tijdens de openbare vergadering van 12 juli 2016.

De griffier, De voorzitter,

mr. G.M.W.M. Wasser drs. J.M.L.N. Mikkers
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